
 

台耘工業獎學金設置辦法 
Guidelines for Tai & Chyun Associates Industries, Inc. Scholarship Program 

110.08.23 本系 110-1-1 系務會議通過 

Promulgated by Dep. Environmental Engineering, CYCU on Aug. 23, 2021 

一、 台耘工業股份有限公司（以下簡稱台耘）為鼓勵中原大學環境工程學系（以下簡稱本

系）所屬教師指導學生之研究與台耘公司業務鏈結，於本系獎學金基金開立專款專用

帳戶，特訂定本辦法。 

前述指導學生尤指碩博士生，申請資格排序請見本辦法第三條所列。 
Tai & Chyun Associates Industries, Inc. (hereinafter the “Tai & Chyun”) aims to encourage the students research- 
especially for graduate students who are directed by the professor of Dep. of Environmental Engineering, CYCU 

(hereinafter the “Dep. of EE”), donates the Scholarship to Dep. of EE. 

二、 獎助金額：每學年度新台幣 10 萬元整。 

申請赴國外台耘據點進行短期研究者，至多核發新台幣 3 萬元整；申請赴國內台耘據

點進行短期研究者，至多核發新台幣 1 萬 5 千元整。上述獲獎學生不得再申請本系各

項差旅費。 

每學年度獎學金撥款以新台幣 10 萬元整為上限，如當學年度獎學金撥款未滿新台幣 10

萬元，則留用至以後學年度度撥款。 
Scholarship recipients who applied for short-term research to Tai & Chyun OVERSEAS location will be given 

up to NT$30,000. 

Scholarship recipients who applied for short-term research to Tai & Chyun TAIWAN location will be given up to 

NT$15,000. 

The Scholarship recipients above can’t apply for other subsidies from Dep. of EE. 

The maximum amount of scholarship is NT$100,000 per academic year. 

三、 申請資格須符合下列各項： 
An applicant must meet all of the following criteria: 

(一)  入學後第一個寒假欲赴國內外台耘據點進行 1 個月短期研究者。 
Go to Tai & Chyun to do short-term research for 1 month on the 1st winter vacation. 

(二)  申請排序：本系教師所指導之東南亞籍碩博士生優先，東南亞籍大學生次之。而

後為一般本國籍碩博士生、一般外國籍碩博士生。 
Priority Order: Southeast Asian Graduate Students, Southeast Asian Undergraduate Students, Taiwanese 

Graduate Students and Other National Graduate Students. 

四、 申請時間：預計出發前 60 日提出申請。 

請依時程檢具申請表及其餘相關資料各 1 份，經本系教師或指導教授推薦（如附表），

向本系辦公室提出申請，逾時不候。 
Application is expected to be submitted 60 days prior to departure. 

Submit one copy of the application form and related documents in accordance with the schedule to Dep. Office. 

五、 本獎學金審查由本系獎助學金委員會就申請學生欲研究主題與本獎學金捐贈企業相關

度進行評分、審核、排序，送系務會議決選。 
The scholarship recipient list will be reviewed and ranked by the Dep. EE Scholarship Committee and decided by 

the Dep. EE Affairs Meeting. 

六、 獎學金發給及領獎：本系將於每年校友日中頒獎，獎學金將於獲獎學生接受台耘公司

公開表揚後撥款。 
The scholarship will be remittanced to account after scholarship recipients attend the CYCU Alumni Day and  

the ceremony held by Tai & Chyun. 

七、 本辦法自 110 學年度開始實施，經系務會議通過後施行，修正時亦同。 
The guidelines shall be implemented from the 110th academic year and shall come into force after it is approved 

by the Dep. EE Affairs Meeting and shall be amended as well.
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台耘工業獎學金申請表 
Tai & Chyun Associates Industries, Inc. Scholarship Application Form 

 

學號 

Student No. 
 

姓名 

Name 
 

班別 

Dep. & Grade 
 

身分證字號 

ARC No. 
 

電子郵件 

E-mail 
 

聯絡電話 

Phone No. 
 

戶籍地址  

現居地址 
□ 同戶籍地址 

申請項目 

Application 

Item 

□ 

赴國外台耘據點，名稱：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

欲研究題目：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

Tai & Chyun OVERSEAS Location: ____________________________ 

The thesis title you want to research: ______________________________________ 

□ 

赴國內台耘據點，名稱：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

欲研究題目：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

Tai & Chyun TAIWAN Location: ____________________________ 

The thesis title you want to research: ______________________________________ 

推薦理由 

（本欄請由推薦教師填寫） 

 

 

 

 

 

 

 

教師親簽：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

資料確認 
Required 

Documents 

Check List 

□ 申請表 
  Application Form 
□ 身分證正反面影本（請浮貼） 
  Photocopy of the front of ARC (Floating Sticker) 
□ 加蓋註冊章之學生證正面影本（請浮貼） 
  Photocopy of the front of student card with the registration seal (Floating Sticker) 
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身分證 ARC 

正面 Front 反面(Ignore) 

  

學生證（須加蓋註冊章）Student Card with the registration seal 

正面 Front 

 

申請日期 

Apply Date 
 年  月  日 

申請人親簽 

Applicant Signature 
 

系所承辦人  

以下申請人勿填 

審查 

結果 

□ 同意核發。 

□ 未獲通過，原因：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿。 

□ 結果依據：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿。 

系主任 

簽章 
 

 


